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2. The outbreak of the First World War
     第一次世界大戰的爆發
Study Sources A and B.
細閱資料 A 及 B。

Source A  資料 A
The following is a British cartoon published in 1914. The caption of the cartoon is 'Bravo, 
Belgium!'.  
以下資料取材自 1914 年刊於某英國報章的漫畫。漫畫的標題是「比利時，幹得好！」。

*「NO THOROUGHFARE」：禁止通行
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Source B  資料 B
The following is a British cartoon published in 1914.
以下資料取材自 1914 年刊於某英國報章的漫畫。
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(a)	Infer the purpose of the cartoon. Explain your answer with reference to Source A.   
推斷該漫畫的目的。試參考資料 A，解釋你的答案。					     (3 marks 分 ) 
 
What, in your opinion, was the main message of the cartoon in Source A? Explain your answer 
with reference to Source A.   
你認為資料 A 漫畫的主要信息是什麼？試參考資料 A，解釋你的答案。			   (3 marks 分 ) 

(b)	Does Source B reflect a bias against Germany? Explain your view with reference to Source B 
and using your own knowledge.   
資料 B 是否對德國存有偏見？試參考資料 B，並就你所知，解釋你的看法。		  (4 marks 分 ) 

(c)	  'Germany should bear the most responsibility for causing the First World War.' Do you agree? 
Explain your answer with reference to Source A and B and using your own knowledge.   
「德國須為第一次世界大戰的爆發負上最大責任。」你是否同意此說？試參考資料 A 及 B，並就你
所知，解釋你的答案。										          (8 marks 分 )
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What, in your opinion, was the main message of the cartoon in Source A? Explain your 
answer with reference to Source A. 							                (3 marks)
你認為資料 A 漫畫的主要信息是什麼？試參考資料 A，解釋你的答案。			   （3 分）

Infer the purpose of the cartoon. Explain your answer with reference to Source A. (3 marks)
推斷該漫畫的目的。試參考資料 A，解釋你的答案。						      （3 分）

Q2 題 (a)

資料 B 是否對德國存有偏見？試參考資料 B，並就你所知，解釋你的看法。		  （4 分）

Does Source B reflect a bias against Germany? Explain your view with reference to Source B 
and using your own knowledge. 								                (4 marks)

Q2 題 (b)
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